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Yrkande om trafiksäkerheten i Säve 

Förslag till beslut 
I stadsmiljönämnden: 

1. Stadsmiljöförvaltningen får i uppdrag ta genomföra en övergripande analys över 
trafiksäkerheten i Säve och återkomma till nämnden senast i april månad. 

Yrkandet 
Trafiksäkerhetssituationen i Säve är enligt många av de boende bristfällig, i synnerhet 
utifrån ett barnperspektiv. Bland annat saknas säkra väg- och järnvägsövergångar samt 
säkra cykelförbindelser längs det statliga vägnätet. Eftersom kommunen varken har 
rådighet över järnvägen eller är väghållare för Kongahällavägen, Säve Kyrkväg, 
Norrleden samt Tuvevägen är trafiksäkerhetsarbetet på och till och från orten främst en 
statlig angelägenhet.  

Efter dialog med civilsamhälle, näringsliv och de boende är vår bedömning att 
kommunen tydligare behöver företräda kommuninvånarna i Säve i dialogen med 
Trafikverket för att öka framdriften av trafiksäkerhetshöjande åtgärder. Många av de 
boende upplever att man inte får gehör från myndigheten.  

Av den anledningen vill vi att Stadsmiljöförvaltningen genomför en övergripande analys 
över trafiksäkerheten i Säve. Uppdraget ska särskilt beakta barnperspektivet och 
oskyddade trafikanter samt möjligheterna att pendla med cykel. Syftet är att analysen ska 
kunna fungera som underlag i kommande dialog med Trafikverket.  
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